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Protocol providing for the Division of any Sums
recovered from Bulgaria for Reimbursement of the

Cost of Military Occupation.

(Signed at Sofia, March 28, 1.924.)

FRAIS D'OCCUPATION DES ARMF.ES ALLIEES EN BELCARIE.

Protocole signe entre les trois R.epr6sentants des Paissances is fa

Comulission i.nteralli6c, le 28 Mars 1924.

EN vue de liquider :

1. Les creances avaucees par les Gouvernements britannique,
irangais et italien envers le Gouvernement bulgare, pour les frais
de ('occupation militaire on Bulgarie aux termes de Particle 133 du
Traite de Neuilly-sur-Seine;

2. Les contre-creances avancdes par le Gouvernement bulgare
envers cbacuu des Gouvernements britannique, frangais et italien
pour requisitions, prestations, frais et debours divers imputes aux
troupes d'occupation;

Et reconnaissant que, afire de remplir, an plus tot possible, le
unandat special confCre a la Commission interalliee de Bulgarie par
decision de la Conference des Ambassadeurs No. 223/V, en date du
27 juillet 1923, it y a un interet general a 6tablir des a present, d'une
maniere forfaitaire et par un accord transactionnel, aussi 1a
re:partition definitive do toute somme qui sera recouvree sur la
Bulgarie a titre de remboursoment des frais d'occupation militaire;

Out eonvenu, dement autorises par leurs Gouvernements
respectifs, que ladite repartition s'effectuera dans les proportions
suivantes :

Pour cent.
Grande-Bretagne ... ... ... ... 44
France ... ... ... ... ... 20
Italie 36

Cie present protocole a 60 fait et sigue a Sofia le 28 mars, on
trois exemplaires , nn pour chacun des trois Gouvernements
represeut6s.

( Signe) RENT; DE CHERISEY.
E. COLVIN.
V. nI CARROBIO.

(Translation.)

COST OF THE ARMIES OF OCCUPATION IN BULGARIA.

Protocol signed by the Representatives of the Three Powers on the
Inter-Allied Commission, March 28, 1924.

WITH a view to liquidating-

1. The claims advanced by the British, French and Italian
Governments against the Bulgarian Government for the cost of the



H

military occupation of Bulgaria, under article 133 of the Treaty of
Neuill v-sur-Seine ;

2. The counter-claims advanced by the Bulgarian Government

against each of the British, French and Italian Governments in

respect of requisitions, services, expenses and various disbursements

attributable to the troops of the occupying armies:

And having in view that, in order to carry out, without delay,

the special mandate given to the. Inter-Allied Commission in

Bulgaria by the decision of the Ambassadors' Conference No. 223/V,
of date the 29th July, 1923, it is generally desirable also to establish,
as from the present time, in the form of a " forfait " and by a com-
promise agreement, the definite division of any sums which will be
recovered from Bulgaria by way of reimbursement for the costs of
military occupation ;

The undersigned, duly authorised by their respective Govern-
iuents, have agreed that the said division shall be made in the
following proportions :-

Per Cent .
Great Britain ... ... ... ... 44
France ... ... ... ... ... 20
Italy ... ... ... ... ... ... 36

The present protocol has been drawn up and signed at Sofia on
the 28th March, in three copies, one for each of the Governments
represented.

(Signed) REND` DE CHERISEY.
E. COLVIN.
V. DI CARROBIO.
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